
 

Participatielogboek 
 

 
In het participatielogboek geven we een beschrijving over hoe we mensen hebben betrokken bij ons 
project. We beschrijven welke informatie we hebben verkregen en wat we ermee gedaan hebben. Bij 
een vergunningaanvraag en/of ruimtelijke procedure sturen we dit logboek mee. 
 

 
Gegevens initiatiefnemer 
 
Naam    Kroon Vastgoedontwikkeling B.V.  
    in samenwerking met Nijhuis Bouw B.V. 
 
Adres en postcode  Stationsstraat 37  7622 LW 
 
Vestigingsplaats  Borne 
 
Telefoon   074-7920010 
 
Mail    info@kroonvastgoedontwikkeling.nl 
 
Contactpersoon  Niek Schipper 
 
Initiatief 
 
Adres en postcode  Thorbeckelaan 184-186 en omgeving    
 
Plaats    Almelo 
 
Projectnaam   Herontwikkeling Thorbeckelaan 
 
Website   n.v.t. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 



 
Met wie hebben we contact gehad over het initiatief? 

De omwonenden van de projectlocatie zijn uitgenodigd voor een inloopbijeenkomst. Uitnodigingen 

zijn persoonlijk verstrekt aan: 

- Bewoners Wierdensestraat 145 t/ 157 
- Bewoners Aalderinkssingel 1 t/m 7 

 

 
 
Naast de omwonenden is in het verleden veelvuldig overleg geweest met het ROC van Twente 
(eigenaar parkeerplaats) en Woningcorporatie Beter Wonen (eigenaar flats Thorbeckelaan) welke 
vanzelfsprekend op de hoogte is van de naastgelegen ontwikkeling.. 
 
Hoe hebben we ze geïnformeerd? 

De omwonenden hebben we met een brief uitgenodigd (zie bijlage). Deze brief is persoonlijk 

overhandigd of door de brievenbus gedaan.  

Op welke datum? 

Op vrijdag 17 november 2023 zijn de brieven bezorgd. 

  



 
Waar heeft het gesprek / de bijeenkomst plaatsgevonden? 

Op dinsdag 28 november vanaf 16.00 tot 18.00 uur bij de voormalige basischool De Rank aan de 

Thorbeckelaan 186 te Almelo.  

Wat was het doel van het gesprek / de bijeenkomst? 

Het primaire doel was het informeren van de buurt over onze plannen en om feedback te 

verzamelen. 

Over welke onderwerpen is er gesproken? 

Het plan is gepresenteerd, de situatie is besproken alsmede het parkeren, de verkeersafwikkeling, , 

bouwmassa, doelgroepen, ontwerp, procedure en planning. 

Welke beelden zijn getoond? 

Er zijn diverse panelen getoond die de situatie aantoont t.o.v. de buren zowel in 2D als in 3D. 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

Welke informatie is er verzameld? 
Was er kritiek? Kregen we tips of complimenten? 
Alle omwonenden waren positief en blij dat er eindelijk eens wat gebeurde. De vragen die alle 
bewoners hadden waren voornamelijk hoe we omgaan met de erfafscheidingen in praktische zin en 
de bestaande bomen op hun eigen terrein.  
 
Wat hebben we gedaan met de opgehaalde informatie? 
Wij gaan met alle bewoners in gesprek en die toezegging is gedaan ten tijde van de sloop en zullen 
dan ook in het werk bepalen wat we doen met erfafscheidingen. Laten we het staan, komt er wat 
nieuws etc.  
De bewoners gaan zelf na of ze wel/niet willen dat eventueel bomen die niet duurzaam te behouden 
zijn wellicht straks gekapt kunnen worden. Mede gezien de bereikbaarheid van enkele grote bomen 
achter in de tuinen.  
 
Hoe hebben we de uitkomsten van het overleg / de bijeenkomst teruggekoppeld aan de 
deelnemers?  
We hebben onze gegevens gedeeld en beloofd dat we ten tijde van de sloop terug komen op 
erfafscheidingen en bomen. 


